
 
 

 

2017. gada 23. marts 

 

Konsultatīvās padomes sēdes protokols. 

 
Piedalās: M. Bičevskis, G. Ciematnieks, A. Spridzāns, S. Veršakovs, I. Zariņš, I. Brinkmane, 

N. Blome, A. Ulāns, J. Baldiņš, I. Lācis, A. Straume, G. Pērkone, R. Leja, E. Marcinkevičs, 

Ž. Malahovs, J. Avotiņš, Z. Mickus, J. Valeiko.  

 

1) Mārtiņš Bičevskis uzstājas ar atskatu uz pēdējiem četriem gadiem: 

• izlases spēles ar Baltkrieviju; 

• Murjāņu skolas jautājums 

• nacionālā čempionāta tēma 

Pieskaršanās politiskās jomas ietekmei uz handbolu un tā attīstību šobrīd un tuvākajā 

nākotnē. 

 

2) Guntis Ciematnieks uzstājas par 2016./2017. gada darbības pārskatu. 

• jaunatnes un mini handbola attīstība 

• Latvijas nacionālā izlase un B izlase 

• Jaunatnes attīstības līga 

• LHF biroja uzdevumi 

• SynotTip handbola Virslīga 

 

3) Andris Ulāns uzstājas par saviem jautājumiem: 

• aktualizē jautājumu par Murjāņu Sporta Ģimnāziju 

• pieprasa veidot vīziju nevis četru gadu ciklam, bet gan 15-20 gadu vīziju 

 

4) Jānis Valeiko  uzdod jautājumu par sieviešu handbolu un tā attīstību, kā arī Murjāņu 

Sporta Ģimnāziju. 

 

5) Normunds Blome uzdod jautājumu par finanšu plānu un tā izlietojumu 

 

6) Ivars Zariņš uzdod jautājumu par mārketinga veidošanu 

 

7) Gita Pērkone uzdod par jaunatnes attīstību Rīgā. N. Blome pievienojas jautājumam un 

dalās ar savu pieredzi pēdējos 2-3 gados cenšoties izveidot bērnu komandu Rīgā un 

budžeta sadalījumu. 

 

8) Ivars Zariņš un Normunds Blome aizskar tiesnešu jautājumu un tā atalgojuma 

apmēriem.  

 

9) Zigmunds Mickus izsaka pateicību jaunatnes čempionāta koordinatoram Rihardam 

Lejam par čempionātu norises veidošanu un pretimnākšanu situāciju risināšanā.  


